
Protokoll från ordinarie föreningsstämma med medlemmarna i Lindvallens Fjällbyar ekonomisk 

förening i Församlingsgården i Båstad, tisdagen den 28 juni 20220. 

 

Närvarande: enligt bilagda närvarolista 

 

§ 1. Ordföranden Tomas Halling förklarade stämman öppnad och valdes som 

ordförande. Till sekreterare valdes Peter Nygren. 

 

§ 2. Den förelagda dagordningen godkändes.  

 

§ 3. Fastställdes röstlängden i enlighet med de andelar som var representerade enligt 

dagens närvarolista, där varje andel äger en röst. 

 

§ 4. Till justeringsmän valdes Christer Persson och Nils-Bertil Nilsson. 

 

§ 5 Stämman ansågs vara i behörig ordning utlyst. 

 

§ 6. Årsredovisning, balans- och resultaträkningen för år 2021 föredrogs i väsentliga 

delar. Per G Holgersson informerade att alla lån är lösta. 

 

§ 7. Revisorns berättelse föredrogs i väsentliga delar och tillstyrker ansvarsfrihet. 

 

§ 8. Föreningsstämman beslöt att fastställa resultat- och balansräkningen pr  

2021-12-31. 

 

§ 9. Beslöts att disponera årets resultat i enlighet med styrelsens förslag, innebärande att 

man balanserar årets vinst 1 331 444 kr i ny räkning. 

 

§ 10. Beviljades ansvarsfrihet för styrelsen för räkenskapsåret 2021. 

 

§ 11. Beslöts att styrelsearvodet skall höjas till 60 000:- att fördelas mellan styrelsens  

ledamöter.         

 

§ 12. Som styrelseledamöter för år 2022 omvaldes Tomas Halling och Lars Lifvendahl. 

Nyval av Peter Nygren. Föreningsstämman utsåg inga suppleanter. 

 

§ 13. Som revisor nyvaldes Auktoriserade revisorn Martin Johansson, Företagsrevisorn i 

Laholm AB. 

 

§ 14. Lars Lifvendahl informerade om vad som skett senaste året och vad som kommer 

att ske inom den närmsta framtiden på Lindvallen. Bl.a. satsas på ytterligare 

sommaraktiviteter, som t.ex. sommarskidåkning (2023). Nytt barnskidområde 

ovanför Timmerbyn. Fler släpliftar som avlastar väderkänsliga stolliftar. 

 Ordförande informerade om att styrelsen har tagit beslut att byta samtliga 

sängbottnar och garderober i sovrummen. Sängstommarna behålls och ses över 

samt förankras i väggarna. Där sänglamporna är udda byts de så att de blir 

enhetliga. Denna investering beräknas kosta 1,3-1,4 miljoner och utförs under 

hösten -22. 

Den gemensamma bastun med Röda byn är vattenskadad och kommer att rivas. 

Ordförande tackade Per G Holgersson för ett mångårigt styrelsearbete. 

 

§ 15. Då inga fler frågor kom fram avslutades stämman. 

 

Vid protokollet    Justeras. 

    

 

Peter Nygren   Thomas Halling 

 

 

Christer Persson Nils-Bertil Nilsson

    


